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Datum:    9. 5. 2023 
 
 

ZAPISNIK 3. SEJE SVETA STARŠEV 
OSNOVNE ŠOLE KOPER v šolskem letu 2022/2023 

 
  
3. seja Sveta staršev Osnovne šole Koper v šolskem letu 2022/2023 je potekala v torek, 9. 5. 
2023, od 17.00 do 19.30 v amfiteatralni dvorani Osnovne šole Koper (prvo nadstropje C1 – 
02). 
 
 
Prisotni člani:  Aleš Curk (1.a), Žanet Arnaut (1.c), Merima Lelić (2.b), Blaž Kastelic (2.d), 

Barbara Purgar (3.a), Elvira Nuhanović Kendić (3.b), Vojka Lapajne (3.c), 
nam. Teje Žnider Jure Majhen (3.d), Petra Gunjač (4.a), Magdalena Škrlj 
Bura (4.c), Izidora Pifka (4.d), Romeo Palčič (5.a), Tjaša Vidic (5.b), Nina 
Štefe (5.c), Nina Ferligoj (6.a), Tatjana Tanackovič (6.b), Jana Flego (6. 
c), Matjaž Podobnik (6.d), Darja Sekulič (7.a), Edvin Boškin (7.b), 
Snježana Ivanić Tatić (7.c), Mojca Jejčič (7.d), Marko Majkič (7.e),  Dimitrij 
Marušič (8.a), Sara Rožič (8.b), Andrej Erzetič (8.c), Maja Grbac (8.d), 
Urška Jurak (8.e), Mirella Baruca (9.a), Alan Medveš (9.b), Doris Lovrečič 
Skrt (9.d), Svetlana Bogatinov (9.e) 

  
Odsotni člani: Eva Bizjak (1.b), Janja Benič (1.d), Alma Brdar (2.a), Zlatan Murtić (2.c), 

Vojka Lapajne (3.c) , Manon Vračič (4.b), Goran Radetič (5.d), Violeta 
 Todorovič Novak (9.c) 

 
Ostali prisotni: Ingrid Poropat, ravnateljica, Tamara Bibalo, pom. ravnateljice, Niti Krota 

Bagari, pom. ravnateljice, Viljana Bizjak Kočevar, knjižničarka, Milena 
Skočir, tajnica  

 
Sprejet je bil naslednji dnevni red: 
 

1. obravnava in potrditev dnevnega reda 
2. pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev Osnovne šole Koper v 

šolskem letu 2022/2023 
3. pregled in potrditev zapisnika 1. dopisne seje Sveta staršev Osnovne šole Koper 

v šolskem letu 2022/2023 
4. izvolitev treh predstavnikov Sveta staršev Osnovne šole Koper v Svet zavoda 

Osnovne šole Koper za novo mandatno obdobje  
5. učna gradiva za šolsko leto 2023/2024 
6. pregled realizacije sklepov 
7. poročanje predstavnikov iz Sveta zavoda 
8. poročanje, vprašanja in pobude predstavnikov oddelkov 

 
 
Zapisnik je pisala tajnica Milena Skočir. 
 



Sejo je vodila predsednica ga. Mirella Baruca. Ugotovila je, da je Svet staršev OŠ Koper 
sklepčen. 
 
Predsednica je predlagala spremembo dnevnega reda zaradi prisotnosti knjižničarke, 
tako da 5. točka »Učna gradiva za šolsko leto 2023/2024« postane 2. točka, s čimer so 
se predstavniki soglasno strinjali. 
 
K TOČKI 1 
 

 

SKLEP 1 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper potrjuje predlagani dnevni red 3. seje Sveta staršev 
Osnovne šole Koper. 

 

 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 27 ZA, nihče PROTI, 
nihče VZDRŽAN. 
 
K TOČKI 2 
 
Pridružita se še 2 predstavnika staršev (ob 17.05 in 17.10). 
 
Prisotna ga. Viljana Bizjak Kočevar, skrbnica učbeniškega sklada, predstavi tabelo učnih 
gradiv. Od 1. do 3. razreda vsa gradiva financira Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje. Ga. 
Bizjak Kočevar še pove, da bodo vsi oddelki prejeli vse učbenike v septembru. Cene so 
približno enake, večjih odstopanj ni. Novosti: nov delovni zvezek v 4. in 5. razredu zaradi 
spremenjenih gradiv, v 6., 7. in 9. razredu je predlog gradiv enak lanskemu, v 8. razredu pa se 
je gradivo  zmanjšal za 1 delovni zvezek. Sprememba je še pri italijanščini, saj aktiv italijanistov 
predlaga mape le kot priporočilo. 
 
 

SKLEP 2 

Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani z učnimi gradivi za šolsko leto 2023/2024 

in daje soglasje k predlogu in skupnim nabavnim cenam.  

 

Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 29 ZA, nihče PROTI, 
nihče VZDRŽAN. 
 
Ob 17.15, ko sejo zapusti tudi ga. Bizjak Kočevar, se pridružita še predstavnica in predstavnik 
in je tako prisotnih 31 članov Sveta staršev.  
 
K TOČKI 3  
 
Razprave k predlogu zapisnika ni bilo. 
 

SKLEP 3 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper potrjuje zapisnik 2. seje Sveta staršev Osnovne šole 
Koper z dne 27. 2. 2023. 
  

 



Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja: 31 ZA, nihče PROTI, 
nihče VZDRŽAN. 
 
 
K TOČKI 4  
 
Razprave k predlogu zapisnika ni bilo. 
 

SKLEP 4 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper potrjuje zapisnik 1. dopisne seje Sveta staršev 
Osnovne šole Koper od 20. 3. 2023 do 22. 3. 2023. 

 

 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja: 31 ZA, nihče PROTI, 
nihče VZDRŽAN. 
 
K TOČKI 5 
 
Na objavljen poziv je prispela ena kandidatura za predstavnika Sveta staršev Osnovne šole 
Koper v Svet zavoda Osnovne šole Koper, ki jo je v roku podal g. Dimitrij Marušič, sicer član 
Sveta zavoda Osnovne šole Koper že v predhodnem mandatu. 
 
Na seji sta bili predlagani še dve kandidatki, in sicer ga. Tatjana Tanackovič in ga. Petra 
Gunjač. 
 
Vsi trije kandidati so s kandidaturo soglašali. 
 
Predstavniki MOK v Svetu zavoda Osnovne šole Koper so: Mirela Tabaković, Diana Palčič in 
Fausto Furlanič.  
 
Predstavniki zavoda Osnovne šole Koper v Svetu zavoda Osnovne šole Koper so: Marijana 
Miljančič Ruter, Jure Škapin, Karen Kovač, Mitja Kušar in Alenka Batič. 
 

SKLEP 5 

Svet staršev Osnovne šole Koper imenuje Dimitrija Marušiča, Tatjano Tanackovič in 

Petro Gunjač za predstavnike staršev v Svet zavoda Osnovne šole Koper za novo 

mandatno obdobje. 

 

Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 31 ZA, nihče PROTI, 
nihče VZDRŽAN. 
 
K TOČKI 6 
 
Predsednica, ga. Mirella Baruca, je pripravila prezentacijo o delovanju Sveta staršev Osnovne 
šole Koper za obdobje štirih let. Vsi sklepi so bili realizirani. Ob predlogu interesnih dejavnosti 
Svet staršev Osnovne šole Koper predlaga vodstvu, da se pripravi kratka obrazložitev 
posamezne dejavnosti. 
 
Posebej je poudarila, da se predstavnikom ob 1. vabilu doda link do obeh Poslovnikov Sveta 

staršev (tudi v italijanskem jeziku). Vedno naj bo na dnevnem redu potrditev zapisnika prejšnje 

seje, poročanje predstavnikov v Svetu zavoda, poročanje predstavnikov oddelkov po 



opravljenih prvih roditeljskih sestankih in realizacija sklepov. Pridobljeni bodo kontakti 

predstavnikov staršev v septembru skladno s soglasjem in GDPR. Hkrati je spomnila na Tablo 

odličnosti, na kateri šola objavlja uspehe svojih učencev in učenk, ki jih dosežejo tudi izven 

šole. Predloge in slikovno gradivo za objavo še vedno zbira učiteljica Katarina Podgajski. 

Ga. Tatjana Tanackovič se je predsednici zahvalila za predano in uspešno vodenje Sveta 
staršev Osnovne šole Koper v vseh 4 mandatih.  
 
Razprave k tej točki dnevnega reda ni bilo. 
 
 

SKLEP 6 

Svet staršev Osnovne šole Koper potrjuje realizacijo sklepov 2. seje sveta staršev z dne 

27. 2. 2023 in 1. dopisne seje sveta staršev od 20. 3. 2023 do 22. 3. 2023. 

 

Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 31 ZA, nihče PROTI, 
nihče VZDRŽAN. 
  
 
K TOČKI 7 
 
G. Dimitrij Marušič je na kratko poročal kot predstavnik staršev v svetu zavoda. Povzel in 
obrazložil je vsebine, ki so bile obravnavane tudi na Svetu staršev. Posebnosti ni bilo. Na 
vprašanje, kako delujejo predstavniki ustanovitelja v Svetu zavoda OŠ Koper, je povedal, da 
sodelujejo v razpravi ter da so včasih »na isti valovni dolžini, včasih pač ne«. 
 
 

SKLEP 8 
 
Svet staršev Osnovne šole Koper se seznani s poročilom predstavnikov v Sveta zavoda 
Osnovne šole Koper. 
 

 
Glasovanje o sklepu je potekalo javno z dvigom rok. Izid glasovanja je bil: 31 ZA, nihče PROTI, 
nihče VZDRŽAN. 

 
 
K TOČKI 8 
 
Predstavniki so pohvalili predsednico, ga. Mirello Baruca in način priprave povzetka poročil 

predstavnikov oddelkov.  

Predsednica ga. Baruca je pripravila pisne zahvale predstavnikom za delovanje v Svetu 

staršev. Posebej se je na seji zahvalila mag. Alanu Medvešu in g. Andreju Erzetiču za odlično 

sodelovanje pri pripravi poslovnika Sveta staršev OŠ Koper (mag. Medveš ga je pripravil tudi 

v italijanskem jeziku), ge. Tjaši Vidic, ge. Nini Ferligoj in mag. Alanu Medvešu, ki so vedno 

pristopili in pomagali s pravnim svetovanjem, ge. Nini Štefe za sodelovanje v komisiji za 

prehrano več kot 5 let, delovni skupini za pregled šolskih pravil v sestavi ga. Teja Žnider, ga. 

Svetlana Bogatinov in ga. Tatjana Tanackovič, ravnateljici ge. Ingrid Poropat in ge. Mileni 

Skočir za vso nudeno administrativno podporo. Tudi ga. Tjaša Vidic se je zahvalila predsednici 

in namestniku, zahvali so se pridružili vsi prisotni predstavniki. 



Ga. Vidic, ki je izpostavila pomen Cankarjevih priznanj, je prosila za več podrobnosti glede 

celotnega poteka in organizacije tega tekmovanja v smeri izboljšanja priprav. Ob tem je 

predlagala, da se v organizacijo vključi več vaj, ki naj bi bile pravočasno izpeljane, izposojo 

knjig za vse tekmovalce itd., saj je uporaba slovenskega jezika iz leta v leto slabša. Letošnje 

Cankarjevo tekmovanje je bilo vsaj za prvo triado pretežko (razlaga pesniške zbirke …). 

Terminsko naj bi torej začeli prej z vajami. Hkrati bi bilo potrebno v pravilnik vključiti možnost 

vpogleda v pregledane pole učencem, ki so se tekmovanja udeležili, Ga. Vidic je poudarila 

pomen povratne informacije, ki jo tekmovalci z vpogledom pridobijo. 

Ravnateljica je v zvezi s Cankarjevim tekmovanjem povedala, da bo v šolskem letu 2023/2024 

uvedena nova interesna dejavnost »Cankarjanček« prav zaradi večjega števila ur,  namenjenih 

pripravam na Cankarjevo tekmovanje. Ravnateljica je še povedala, da je tekmovanj veliko, 

zato sodelovanje na pripravah na vseh tekmovanjih ni vedno možno. Na splošno so zahteve 

na tekmovanjih vse višje, o čemer poročajo tudi učitelji mentorji.  

Obetajo se spremembe Zakona o osnovni šoli, med drugim tudi v zvezi z Nacionalnim 

preverjanjem znanja (NPZ). G. Erzetič je dodal, da so NPZ-ji namenjeni preverjanju znanja po 

šolah in niso tekmovanje. Ga. Ferligoj je poudarila, da se ji zdi pomembno, da učenci dobijo 

povratno informacijo glede rezultatov NPZ-jev tudi tako, da dobijo vpogled v ocenjene pole. 

Ravnateljica je dodala, da je povratna informacija pomembna za vse. Opozorila je, da nekateri 

učenci oddajajo prazne pole; priprav, ki so bile letos namenjene za opravljanje NPZ, se je 

udeležilo manjše število otrok. Da je potrebno dvigniti motivacijo za boljše rezultate pri NPZ-

jih, so se strinjali vsi.  

Ob 18.35 sejo zapustila ga. Bogatinov in ga. Lelić. 

Na vprašanja več predstavnikov glede dogajanja v Srbiji ravnateljica pove, da so se pogovarjali 

o tem na kolegiju, na seji učiteljskega zbora, obenem so bila razrednikom dana navodila s 

poudarkom na temo medvrstniškega verbalnega in fizičnega nasilja. Ob tem je povedala, da  

so vsi zaposleni pozorni na kakršnakoli odstopanja, pri čemer je potrebno delati predvsem na 

preprečevanju neželenega vedenja. Cilj šole je opolnomočiti otroke, da prepoznajo, se naučijo 

in prevzamejo odgovornost ter spremenijo morebitno nesprejemljivo vedenje. Alternativa je 

družbeno koristno delo, ki ga učenci vestno opravijo. Ravnateljica pove še, da z večino staršev 

šola zelo dobro sodeluje.  

Ravnateljica apelira na to, da učenci telefonov v šolo ne prinašajo. G. Erzetič je podal 

vprašanje, če bi lahko telefone učencev primerno hranili v času pouka. Ravnateljica odgovori, 

da telefone nosijo na lastno odgovornost. Hkrati pripomni, da je zasvojenost s telefoni in vse, 

kar je z njo povezano, velika težava. Zaradi vsega naštetega predlaga, da se sprejme skupna 

odločitev, da otroci ne prinašajo telefonov v šolo.  

Ga. Tatjana Tanackovič je ustno podala pobudo razreda, ki ga predstavlja, da se v novem 

šolskem letu organizira šole v naravi ali izlete za razrede, ki zaradi epidemije Covida-19 tega 

niso bili deležni. Predsednica je go. Tanackovič povabila, naj razred po vzoru 9.a poda pisno 

pobudo vodstvu šole. Ker pa je bila želja, da se prevetri ponudbo šol v naravi in izletov, 

izražena že s strani več predstavnikov, predsednica prosi vodstvo šole, da to upošteva pri 

pripravi ponudbe nadstandardnih storitev v šolskem letu 2023/2024. 

Sejo so ob 19.00 zapustili 3 predstavniki (Štefe, Nuhanović, Gunjač). 

Svet staršev ravnateljica seznani, da z Italijansko OŠ Pier Paolo il Vergerio Osnovna šola 

Koper zelo dobro sodeluje, še posebno odkar šola z italijanskim učnim jezikom gostuje na OŠ 

Koper. Učenci se družijo le med odmori. 



 

Ravnateljica predstavnike seznani, da je šola od ustanovitelja dobila soglasje za postavitev 

oblog na zidke pred šolo.  

Ravnateljica se je še posebej zahvalila predsednici ge. Mirelli Baruca, namestniku mag. Alanu 

Medvešu in vsem predstavnikom Sveta Staršev Osnovne šole Koper v tem mandatu za 

izjemno dobro in konstruktivno sodelovanje. 

Ob 18.45 je prisotnih 27 predstavnikov staršev. 

Predsednica ga. Mirella Baruca je ob zaključku razdelila pisne zahvale - potrdila za aktivno 

udeležbo na sejah predstavnikom v Svetu staršev Osnovne šole Koper. 

 
 
Seja je bila zaključena ob 19.30. 
 
 
 
 
Zapisala:                       Mirella Baruca  
Milena Skočir                            Predsednica Sveta staršev  
                                          Osnovne šole Koper   

 


